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Møtereferat  

 
Deltakere: Frode Fjeldsbø, Astrid R. Førli, Frank Oftedal, Dag Tveit, Ola Andreas 

Byrkjedal, Vidar Nedrebø, Torbørn Fjermestad, Ellinor Madland, Marit Høie, 
Anita Henriksen 

Forfall:  

Referent: Inger Marie Refsland Voll   

Gjelder: Referat fra møte i politisk ledergruppe 21.09.22 

Møtedato: 21.09.2022  Møtetid: 17:00 Møtested: Teams/formannskapssal
en 

 
 

Vår ref. Dato 
22/00089-7 12.10.2022 
 
 
Digital politikerløsning i neste valgperiode  
(gjennomgang av alternativer ved IKT-leder Odd Ørstavik) 
 
Alternativer: 

• Nettbrett fra Apple (iPad) 
• Nettbrett fra Samsung 
• Chromebook 

o Administreres via google 
o Dyrere hvis en vil ha mulighet for simkort og større skjerm 
o Levetid 4-5 år 
o Alle programmer er skybasert 

• Pc 
o Vanlig laptop, ikke surface 
o Likt oppsett som alle ansatte 
o God kontroll fra IKT, og tilgang til alle systemer 
o Levetid 5-6 år 
o Større sikkerhet 
o Ikke touch-skjerm (medfører ekstra kostnader) 
o Bruker kan ikke legge inn programmer selv 

• Kjøp av privat enhet 
o Folkevalgte får støtte til kjøp av enhet 

 
Veien videre: 

- Etablere arbeidsgruppe: melde inn kandidater til Inger Marie  
- Mandat 
- Vurdere å etablere AgendaLive (digital votering i First Agenda) 

 
Politisk ledergruppe var stort sett enige om at laptop eller valg av egen enhet var å foretrekke. 
Det etableres en arbeidsgruppe bestående av tre politikere, IKT-leder og politisk sekretariat 
som jobber videre med dette.  
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Samferdselssaker 
 
E39: Hove-Osli er lyst ut. Mange interessenter.  
 
E39 sørover: Nye Veier har utsatt flere av strekkene.  
 
FV450: Arbeid pågår. Rassikring i Bergsura har blitt utsatt noe.  
 
Mulig bompengefinansiering ut over fase 2 i bompakken (mars 2024) – tydelig signal på at dette 
vil være tilnærmet umulig. Må lage ny bompakke og ny analyse av behov, godkjenning hos 
kommunen og ny stortingsproposisjon hvis dette skal være aktuelt.  
 
Utvalgsstruktur og godtgjøring av folkevalgte i neste valgperiode (drøfting rundt prosess 
for veien videre) 
 
Utvalgsstruktur vi har nå fungerer godt. Vi bør vurdere å skifte navn på utvalg for kultur og 
samfunn.  
 
Godtgjørelse:  
Vi bør se til nabokommunene våre. Det er ikke ønskelig å redusere godtgjørelsen eller lønn til 
ordfører/varaordfører.  
Det settes ned en arbeidsgruppe med representanter fra alle partiene som jobber videre med 
dette. Dette bør koordineres med gruppemøter slik at partiene kan diskutere det der. Partiene 
melder kandidater inn til politisk sekretariat, som kaller inn til møte hvor vi starter dette arbeidet.   
 
Info ved ordfører og kommunedirektør 
 
Strøm 
Gjesdal kommune skal senke innetemperaturen med en grad inne i kommunens sine bygg. 
Reduserer energibruken med 5 % med dette. 
I gang med utskiftning til LED-belysning, samt utskiftning av noen vinduer. Kommunen ser på 
om en kan redusere driftstid på ventilasjon. Ser på muligheter for blant annet solcellepanel og 
vannbåren varme.  
Kommunedirektøren oppfordres til å se på gatelys som står på når det er lyst.   
 
Bosetting av flyktninger 
Har takket ja til 165 flyktninger i 2022. Har kapasitet i skole, barnehage og voksenopplæring. 
Nærmer oss 100 bosatte i 2022. Strever med å få tak i egnede boliger. Oppfordrer innbyggere 
som har bolig til å ta kontakt med oss.  
 
Heldøgnsplasser Kleppetunet 
Oppretter styringsgrupper og arbeidsgrupper for å se på veien videre med flytting. Gjennomført 
første møte med plasstillitsvalgte i dag. Informasjonsmøte skal være i neste uke.  
Venter på vedtak fra formannskapet i Klepp den 3. oktober.  

 
Eventuelt 
 
Styringsgruppe regionsplan for Preikestol + Lysefjordsområdet: 
Astrid Førli er kommunens representant i denne gruppen. Hun har vært på workshop og 
befaring med denne gruppen. Planen kommer på høring. Gjesdal kommune skal ta stilling til 
justering av arealet i planen.  
 
Heiplansamling 
Marit Høie har representert kommunen på heiplansamling og i møte med Suleskarvegen.  
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Jærrådet: 
Nytt møte i Jærrådet i neste uke. Tema blir blant annet eierstyring. 
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